
I N T E R P E L A CJ Al Z A P Y T A N I E 

R a d n y Tomasz Scheller 
(imię i nazwisko) 

\ 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 30.11.2017 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o informację dlaczego w raporcie (który odczytuje po części jako przyszłoroczny plan) 

na temat systemu wypożyczalni rowerów w mieście nie uwzględniono na przyszłe lata 

wykonania stacji w Sławięcicach? 
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